
Zápis č. 12/2023
ze zasedání osadního výboru Hrachovec konaného dne 6.12.2023

Místo konání: KD Hrachovec zasedací místnost hasičárna

Přítomni: Vaigl Radek, Konvičná Radka, Kovářová Dagmar, Došková Martina,Vaigl Martin,
Mocek Jakub

Omluveni: Vašica Petr, Petr Nachtman

Hosté: Tuček Vladislav
Melichařík Lubomír
Děcký Miroslav SDH Hrachovec

Předseda zahájil jednání osadního výboru v 18:05 hodin.

Program jednání:

1. Seznámení členů OV Hrachovec s finančními prostředky určené na rok 2023
2. Zvonička – zvon v Hrachovci- demontáž
3. Změna ÚP v Hrachovci – vyjádření k žádostem
4. Zimní údržba Hrachovec
5. Vyjádření OV Hrachovec k předání pozemkům Lesům ČR
6. Ostatní

K bodu č. 1: Seznámení členů OV Hrachovec s finančními prostředky určené na
rok 2023

Členové OV byli seznámeni s vyúčtování nákladů, které provedl předseda OV Hrachovec s OKS
V.M a odborem kultury a sportu V.M.

Usnesení :OV Hrachovec souhlasí s vyúčtováním nákladů.

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

K bodu č. 2: Zvonička – zvon v Hrachovci- demontáž

Předseda OV Hrachovec informoval členy OV Hrachovec o demontáži zvonu ze zvoničky na
rozcestí, kde nám bylo sděleno panem Zajícem (památky VM) , že zvonu hrozil pád pro zchátralé
uložení a ukotvení. Dále budou na zvonu provedeny nutné opravy a bude po dobu, než rozhodne OV
Hrachovec další úmysly se zvonem, uložen v muzeu ve VM.

Usnesení: členové OV Hrachovec navrhli na plánovaný altán u KD provést
nadstavbu-zvoničku, kde bude zvon osazen. Kontaktovat projektantku pí. Alici Valčíkovou
provede předseda OV

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0
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K bodu č. 3: Změna ÚP v Hrachovci – vyjádření k žádostem

OV Hrachovec dostal k vyjádření návrhy na změnu územního plánu v katastru obce Hrachovec

Usnesení: členové OV Hrachovec souhlasí návrhem změn ÚP pod podmínkou, že na daných
lokalitách bude uděleno stavební povolení vždy jen pro 1 stavbu.

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

K bodu č. 4: Zimní údržba Hrachovec

OV Hrachovec apeluje na vedení města, aby se již neopakovala situace na páteřní cestě Hrachovcem
( uježděná vrstva sněhu, neposypaná, neprosolená vozovka více jak 24 h) kde hlavně v horní části
obce, kde SUS Val. Meziříčí přislíbila nově cestu prosolit, docházelo k neprojetí MHD a občanů.
Situace se zlepšila až po tel. rozhovoru s místostarostou P. Nachtmanem, který kontaktoval vedení
SUS VM.

Usnesení: členové OV Hrachovec budou dále situaci sledovat a nabádat spoluobčany
k hlášení sjízdnosti vozovky. OV Hrachovec dále žádá o prohrnutí výjezdu pro SDH
Hrachovec - hasičárna.

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

K bodu č. 5: Vyjádření OV Hrachovec k předání pozemkům Lesům ČR

OV Hrachovec byl předložen návrh, kdy vedení města VM plánuje převést přilehlé pozemky týkající
se toku hrachoveckého potoka, do vlastnictví lesům ČR, kteří jsou dnes vedení jako správci toku.

Usnesení: členové OV Hrachovec souhlasí s návrhem a předává k dojednání na Mě. Ú. VM

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

K bodu č. 6: Ostatní

● OV Hrachovec uspořádá v měsíci Lednu 2024 divadelní představení v KD Hrachovec
● OV Hrachovec ruší plánovanou schůzi v měsíci Lednu.
● OV Hrachovec žádá vedení města VM o přislíbenou finanční podporu na dokončení parčíku u

KD

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

Předseda ukončil jednání osadního výboru v 19:50 hodin.

Zapsal: Vaigl Radek

Ověřil: členové OV Hrachovec následující den.
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Pozn:
V zápise, který je uveřejňován fyzickým vyvěšením nebo způsobem umožňujícím dálkový přístup je
potřeba anonymizovat osobní údaje. Zejména u třetích osob, které se neúčastní zasedání, je potřeba
této problematice věnovat zvýšenou pozornost. Osobní údaje jsou veškeré údaje o identifikované
nebo identifikovatelné fyzické osobě (např. jméno, adresní a kontaktní údaje, identifikační čísla
apod.). Podrobné údaje ke GDPR naleznete na
https://www.valasskemezirici.cz/ochrana-osobnich-udaju-gdpr/ms-30515/p1=30515
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